
Geachte gemeenteraad, 
 
Hierbij deel ik u mede dat ik mij aansluit bij het voorstel om voor stille bestrating te kiezen in de 
Traverse.  
 
Een dorps karakter behouden door klinkers te gebruiken kan ik begrijpen; echter schijnt het geluid 
van voorbijkomend verkeer dan nauwelijks gedempt te worden en is het verschil in Decibel met het 
huidige asfalt nihil.  
 
Ik wil u dan ook vriendelijk doch dringend verzoeken om voor stille bestrating te kiezen. Juist voor de 
Traverse, omdat hier zoveel verkeer passeert.  
 
Ik woon dicht aan de straat en kijk uit naar de herinrichting van de Traverse met hopelijk een stille 
bestrating.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 


